
Protokół Nr 24/2012 
z posiedzenia XXIV Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  28  grudnia   2012 roku 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 12.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5.   Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  

2012 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/71/2011 Rady Gminy Obryte z 

dnia 29 grudnia 2011 r.  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok w gminie Obryte, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013 rok w gminie Obryte. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte. 

11. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2013. 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą lokali Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Obrytem, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2013 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 2013 
rok. 

15. Sprawozdanie  z działalności stałych komisji Rady Gminy  za 2012 rok. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 
Otwarcia posiedzenia XXIV Sesji Rady Gminy  dokonał Pan Krzysztof  Oleksa  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
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Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 15, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad po pkt 14 – Podjęcie uchwały w 
sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Obryte. Regulamin był przyjęty na poprzedniej sesji , jednak za mocno był 
rozbudowany, czysto techniczne sprawy, kilka punktów usuniemy. 
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą zgłoszoną przez Pana Wójta 
głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad ze zmianą zgłoszoną przez Wójta Gminy został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXIII posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXIII posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono , propozycji zmian również. 
Za przyjęciem protokołu z  XXIII  posiedzenia Sesji  głosowało 15 radnych(100%) . 
Protokół z XXIII  posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – w kilku zdaniach postaram się przybliżyć , co robiliśmy w 2012 roku. 
1) Działalność administracyjna – w 2012 roku wprowadziliśmy wszystkie zalecenia 
pokontrolne zalecone przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki, Inspekcję Pracy, 
Regionalna Izbę Obrachunkową. W tym roku nie mieliśmy żadnej kontroli z 
zewnątrz. Skarg mieszkańców na działalność gminy nie było. W chwili obecnej 
pracujemy nad Statutem Gminy Obryte, dwie jednostki nam wypadły ze struktur 
organizacyjnych , mamy już przygotowany i wprowadzimy na najbliższej sesji w 
2013 roku. Dużo czasu poświęciliśmy sprawie utrzymania porządku i czystości w 
gminie i reformy śmieciowej. Dużo czasu poświęciliśmy również na przygotowanie 
całej procedury odnośnie projektu Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem. 
Oglądaliśmy takie sale w Serocku i Dzierżeninie. Mamy już gotowy projekt i dalej 
musimy to realizować, do 15 lutego musimy złożyć wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego. Ponadto w ciągu roku brałem udział w szkoleniach 
organizowanych przez Wojewodę Mazowieckiego , poza tym byłem na 
Samorządowym Kolegium Oświaty w Warszawie. We wrześniu w miejscowości 
Psary i Sokołowo odbyły się spotkania z rolnikami w sprawie scaleń prowadzone 
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przez Mazowieckie Biuro Geodezji i Urządzeń Rolnych , frekwencja była bardzo 
słaba i zainteresowanie słabe. 
2) zadania inwestycyjne i remonty – plan budżetu na 2012 rok pierwotnie obejmował 
ok. 12.596.000 zł , wydatki ok. 14.000.000 zł . Planowany kredyt na początku roku był 
w kwocie 800.000 zł . Na projekt Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem 
planowaliśmy 100.000 zł, po przetargu wyszło 45.000 zł, być może ,że jeszcze będą 
odsetki, bo firma nie wykonała zadania w umówionym czasie. Ostatecznie plan 
dochodów był 14.139.584 zł a plan wydatków 14.835.373 zł. W związku z 
prowadzoną oszczędną gospodarką finansową udało się zrealizować wszystkie 
zadania objęte budżetem bez konieczności zaciągania kredytów. Zadłużenie gminy 
na dzień 31.12.2012 r. wynosi 4.490.000 zł a nie jak pierwotnie planowano 5.590.000 
zł. W 2012 r. gmina pozyskała środki z zewnątrz na kwotę 288.591 zł z Unii 
Europejskiej i rozliczony został fundusz sołecki , zwrócono nam 36.767 zł. W ramach 
podziału rezerwy oświatowej gmina Obryte otrzymała środki w wysokości 86.721 zł 
z przeznaczeniem na wypłatę odpraw dla zwalnianych nauczycieli oraz 
przechodzących na emeryturę oraz z tytułu zwiększenia składki rentowej po stronie 
pracodawcy. Wystąpiliśmy też z wnioskiem o przyznanie środków na zadania 
zlecone, wniosek został rozpatrzony pozytywnie i 13.400 zł otrzymaliśmy. 
Zakupiliśmy za te środki  drzwi, wykładziny, krzesła , komputery. Ogółem środków 
pozyskanych w 2012 r. było 425.840 zł.  
Zadania inwestycyjne: 
 – remont Gminnego Domu Kultury we wsi Sadykierz , koszt całego zadania 408.671 
zł, w tym otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego 206.061 zł. 
- wymiana pokrycia dachowego, koszt 64.664 zł, w tym 43.000 zł z Unii Europejskiej, 
- projekt budowy Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem , zadanie zrealizowane, 
faktura jeszcze nie zapłacona, 
- wykonanie dokumentacji na Przebudowę drogi we wsi Tocznabiel za kwotę 16.605 
zł., zadanie zrealizowane ze środków gminy. 
- droga Psary Nowiny – podeszliśmy drugim wariantem , od nowa trzeba było robić 
projekty , uzgodnienia geodezyjne . Na dzień dzisiejszy mamy podział działki i 
projekt , mamy już wszystkie uzgodnienia. Mamy opinię pozytywną Nadleśnictwa, 
Wojewody Mazowieckiego, czekamy na opinię Dyrekcji Generalnej Lasów 
Państwowych i praktycznie jesteśmy na tym etapie na ukończeniu i złożymy 
wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. Poszliśmy inną drogą ze specustawy, 
omijamy te wszystkie plany zagospodarowania przestrzennego, bo nic byśmy nie 
załatwili poprzednim sposobem. Za lasem nie wykupujemy od Pana Suchty, tylko 
łuk drogi musimy wykupić od Pana Suchty, wcześniej było niedopatrzone a teraz nie 
będziemy zrywać asfaltu na odcinku 200 m. 
- zrobiliśmy ekspertyzę studzienek kanalizacyjnych w Obrytem , w tym roku 
zrobimy uszczelnienie tych studzienek  za 32.000 zł, 
- wykonaliśmy remont równiarki za 30.000 zł, 
- naprawa dróg żwirowych , wymiana 20 przepustów, była prowadzona wycinka 
krzaków na wiosnę przez pracowników z robót publicznych, odrestaurowaliśmy 
rowy w Cyganach, w Sadykrzu, w Obrytem, w Psarach Nowinach i we Wielgolesiu. 
- założyliśmy kilka lamp w Rozdziałach, 
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- sprzedaliśmy dwie działki w Obrytem ( po byłym SKR i za mleczarnią) oraz w 
Sokołowie Parcele, 
- do Zielonych Mostów Narwii zwracaliśmy się o środki na remont remizy w 
Psarach i w Gródku, nie otrzymaliśmy, bo za małe projekty. W marcu mamy 
ponowić temat, 
- otrzymaliśmy dofinansowanie do organizacji dożynek i tego święta w Zambskach 
Kościelnych, więc jak podpiszemy umowę to uroczystości te odbędą się w szerszym 
zakresie w roku 2013, 
- były organizowane dożynki w Sadykrzu, z fundacji FAPA otrzymaliśmy 5.000 zł, 
- podpisaliśmy umowę na wykonanie kanalizacji i przepompowni w Sadykrzu za 
1.524.000 zł z realizacją na lata 2013-2014, 
- w roku 2012 gmina otrzymała dotację na unieszkodliwianie azbestu w wysokości 
38.774 zł. Z dotacji skorzystało 41 osób czy też gospodarstw  (łącznie 
unieszkodliwiono 111,5 tony ). 
3) sprawy związane z oświatą –  na początku roku przeprowadziliśmy małą reformę 
oświaty polegającą na likwidacji filii w Sadykrzu oraz likwidacji szkoły w Psarach ( z 
I-VI utworzyliśmy filię z klasami I-III). Zmniejszyło się zatrudnienie nauczycieli o ok. 
9 etatów. W roku 2011/2012 do szkół podstawowych uczęszczało 329 uczniów, do 
Publicznego Gimnazjum – 169 uczniów, natomiast do oddziału zerowego 74 
uczniów. Jeżeli chodzi o rok szkolny 2012-2013 – to nastąpił spadek liczby uczniów 
we wszystkich placówkach , do szkół podstawowych uczęszcza 309 uczniów. Do 
gimnazjum 155 uczniów , do oddziału zerowego – 60 uczniów. Łącznie to nam daje 
mniej o 48 uczniów w porównaniu do roku poprzedniego. Stypendia wypłaciliśmy 
dla 72 uczniów i udzieliliśmy pomocy socjalnej uczniom . Te nasze reformy 
zahamowały tylko wzrost wydatków w oświacie, bo jak wiecie Państwo , w lutym 
wzrosła składka rentowa, od września podwyżki dla nauczycieli. W 2013 roku ma 
już nie być podwyżek, więc może się utrzymamy. Wykonaliśmy drobne remonty w 
szkołach i położyliśmy kostkę w ZPO w Obrytem. Do oświaty dalej dokładamy. 
4) ochotnicze straże pożarne – zakupiliśmy 17-18 kompletów mundurów, podjęliśmy 
uchwałę w sprawie odpłatności za udział w szkoleniu i akcjach gaśniczych. W 
grudniu odbyło się szkolenie 21 strażaków i wypłacimy za udział w akcjach 
pożarniczych w 2012 r., tylko trzeba złożyć odpowiednie wnioski. Będzie mniej 
środków na remonty i wyposażenie. 
5) opieka społeczna – pomocy udzielaliśmy w następujących formach : zasiłki 
rodzinne dla 338 rodzin, świadczenia pielęgnacyjne dla 51 rodzin, zasiłki 
pielęgnacyjne dla 283 osób, zasiłki stałe dla 39 osób, zasiłki okresowe dla 11 osób, 
zasiłki celowe wypłacono 39 rodzinom, dożywianiem było objęte 216 dzieci z terenu 
gminy. Ponadto z Banku Żywności w Ciechanowie otrzymaliśmy ok. 12 ton 
artykułów spożywczych. Gmina dopłaca ok. 2000 zł rocznie do tej żywności. Dzieci i 
młodzież wraz z seniorami brali udział w świątecznej zbiórce jako wolontariusze i 
zebraliśmy 608 kg żywności .Usługi opiekuńcze są prowadzone dla 2 rodzin . W 
punkcie konsultacyjnym przyjmuje terapeuta od uzależnień i psycholog. 
Wszystko to zrobiliśmy przy udziale Rady Gminy i sołtysów, dziękuję za pomoc, 
szczególnie przy naprawie dróg. Dziękuję wszystkim za pomoc i współpracę w 2012 
roku.   
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2012 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – część zmian w budżecie było omawiane na komisjach, jednak pod 
koniec roku przychodzą jeszcze różne pisma dot. budżetu, więc omówię na nowo te 
zmiany.  
P.Skarbnik omówiła zmiany z Uzasadnienia do uchwały  Budżetowej Gminy Obryte, 
które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem tej  uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem tej  uchwały. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
Przew.RG poprosił P.Skarbnik o odczytanie  uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIV/147/2012 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2012 r.  została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte . 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – dokonuje się zmian w WPF określając jej horyzont czasowy do roku 
2025. Zachowuje się zgodność wyniku budżetu i związanych z nim kwot 
przychodów i rozchodów oraz długu do WPF. Dokonuje się zmniejszenia 
planowanej kwoty przychodów na 2012 r. z tytułu emisji obligacji komunalnych o 
kwotę 500.000 zł. Na spłatę rozchodów w 2012 r. w wysokości 700.000 zł przeznacza 
się przychody pochodzące z wolnych środków w wysokości 700.000 zł. 
 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem omawianej  uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem  uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej  uchwały. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXIV/148/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte  została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/71/2011 Rady Gminy Obryte 
z dnia 29 grudnia 2011 r.  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2012 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik  – mówiłam o tej zmianie przy zmianach w budżecie na 2012 rok, 
zmniejszyła się kwota wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 
alkoholowych, więc trzeba również w harmonogramie wydatków  zmniejszyć o tą 
kwotę. Na komisjach było to omawiane. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o opinie  w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały.. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100%). 
 
Uchwała Nr XXIV/149/2012 zmieniająca uchwałę Nr XV/71/2011 Rady Gminy 
Obryte z dnia 29 grudnia 2011 r.  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2012 rok w gminie Obryte  została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2013 rok w gminie Obryte. 
 
 
P.Przew.RG – program był przedstawiony, każdy radny otrzymał projekt tego 
programu, na komisjach było omawiane. Czy są może jakieś pytania do programu. 
Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w tej sprawie.  
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem tej uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
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Uchwała Nr XXIV/150/2012 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2013 rok w gminie Obryte została podjęta. 
  
Ad.10.  Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej był omawiany na komisjach. 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty była za podjęciem tej uchwały.  
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa była za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna była za podjęciem uchwały. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza  też była za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG – otrzymaliśmy Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie w sprawie wydania opinii o przedstawionym przez Wójta Gminy Obryte 
projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej. Opinia ta jest pozytywna. Nie 
będziemy jej odczytywać. 
P.Przew.RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Uchwała Nr XXIV/151/2012 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte została podjęta. 
 
Ad.11.Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2013. 
 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

 
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały budżetowej na 
2013 rok. 
P.Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2013 r. 
 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały budżetowej gminy 
Obryte  na 2013 r. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem omawianej uchwały . 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest  za podjęciem uchwały . 
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P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za  podjęciem uchwały budżetowej 
na 2013 r. 
 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.370.2012 Składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 grudnia 2012 r. w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały budżetowej na 2013 
rok, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – w nawiązaniu do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej chciałam 
przedstawić jeszcze zmiany do uchwały budżetowej na 2013 rok tj. : zwiększa się 
rezerwę ogólną w kwocie 1.000 zł ze środków przeznaczonych na pozostałe zadania 
w zakresie kultury , co nie wpływa na wynik ogólny budżetu . Na prośbę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej został sporządzony załącznik z nr 8 , który 
przedstawia dochody pochodzące z opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i wydatki przeznaczone na ten cel. Proszę o przegłosowanie tych 
zmian. 
Za zmianami przedstawionymi przez Panią Skarbnik do projektu uchwały 
budżetowej na 2013 rok głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uwag ani pytań do projektu budżetu nie zgłoszono. 
 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały budżetowej na 2013 rok 
po wprowadzonych zmianach. 
P.Skarbnik odczytała Uchwałę Budżetową Gminy Obryte  na 2013 rok. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny był przeciw. 
 
Uchwała Budżetowa Gminy Obryte na rok 2013 Nr XXIV/152/2012 została podjęta. 
 
Godz. 12.57 – Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15-minutową przerwę. 
Godz. 13.12 – Przewodniczący Rady Gminy  wznowił obrady Sesji. 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą lokali Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Obrytem, 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – w dniu 31 grudnia wygasa umowa dzierżawy z NZOZ „ESKULAP”. Jeżeli 
chcemy przedłużyć umowę z tą firmą, to trzeba podjąć uchwałę . W trakcie 
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posiedzeń komisji wpłynęła oferta NZOZ eZmed , który prowadzi pani dr Ewa 
Zielińska, która tu kiedyś pracowała w Ośrodku Zdrowia w Obrytem. Czynsz 
dzierżawny za ośrodek zdrowia wynosi 1217 zł miesięcznie a za punkt 
stomatologiczny 334 zł plus 100 zł za unit dentystyczny. Do tego dochodzą opłaty za 
wodę, kanalizację, energię elektryczną i energię cieplną. 
Następnie P.Wójt odczytał ofertę NZOZ eZmed z Warszawy, która stanowi 
załącznik do protokołu. 
P.Wójt – radni zwrócili się do mnie, żeby poruszyć temat podjazdu dla 
niepełnosprawnych z szefem „Eskulap-u” – dr Gniedziejko. Na posiedzenie komisji 
Oświaty został zaproszony przedstawiciel firmy NZOZ „ESKULAP” , w wyniku 
tego na posiedzenie przybyła Pani dr Kucypera , która jest otwarta na współpracę. 
Rozmowę z Panem Gniedziejko przeprowadziłem odnośnie wykonania podjazdu do 
Ośrodka Zdrowia. Jest otwarty na współpracę, już nawet prowadził rozeznanie w tej 
sprawie. Rozpatrywał założenie windy, ponieważ podjazd będzie bardziej 
kosztowny. Po nowym roku do tego tematu mamy wrócić, ten problem się przejawia 
już od kilku lat w Ośrodku Zdrowia. Robiłem rozeznanie z mieszkańcami, bo nie 
chciałbym tu robić zamieszania, większość mieszkańców jest za tym, żeby 
pozostawić ten Ośrodek pod opieką NZOZ„ESKULAP”. Lekarze są dostępni przez 
cały dzień, uwag odnośnie pracy Ośrodka ani do mnie ani do Pana dr Gniedziejko 
nie było. Proszę radnych o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy do 3 lat  z tą 
obecną firmą. Jeżeli to byłby nowy oferent, takiej uchwały nie trzeba by było 
podejmować. 
P.Smyk – sołtys wsi Obryte - gdy siedział pan po drugiej stronie jako radny i 
dyskutowaliśmy w tej samej sprawie , to  głosował Pan za Gajdą. Już zawczasu jest 
powiedziane, że „ESKULAP” musi wydzierżawiać ten budynek Ośrodka Zdrowia. 
To w ich interesie powinno być, żeby któryś z przedstawicieli tej firmy był tu obecny. 
Poprzednio był Pan dr Kucypera. Właścicielem firmy jest Pan Gniedziejko. Obaj 
mieliśmy wątpliwości i rozmawialiśmy po tamtej stronie, że jeżeli tu człowiek jest 
zainteresowany.Na pewno ludzie tu mają zastrzeżenia. W całej Polsce służba 
zdrowia pada. Nie mamy wpływu na innych , ale przynajmniej w naszej gminie 
możemy, żeby ten człowiek przyjechał i obiecał nam „złote góry”. Mieli być różni 
specjaliści. Nie wiem czy to dobrze, tyle lat to już jest i dzisiaj od razu się ustala na 3 
lata. Czy to musi być na 3 lata czy to można skrócić. Ja bym wziął ich na rok, zawsze 
można umowę przedłużyć. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnego zainteresowania z 
ich strony tą sprawą. Od paru lat właściciel tej firmy nie był tu obecny. Zamiast 
przyjść i wysłuchać sołtysów, radnych, odpowiedzieć, obiecać coś tym ludziom – to 
dzisiaj nawet żadnego przedstawiciela nie ma na sesji. W ogóle nie ma żadnego 
zainteresowania z ich strony, tak jakby musieli być. 
P.Przew.RG – problemu z dostaniem się do lekarza w naszej gminie nie ma. Niewiele 
się czeka i do lekarza każdy się dostanie. Jeżeli chodzi o skierowania, to problemów 
z tym nie ma. Dlatego też nie ma tu co rewolucji robić. Na posiedzeniu komisji 
Oświaty Pani Kucypera była i problem przedstawiała. 
P.Wójt – NZOZ „ESKULAP” zwrócił się do nas z wnioskiem o przedłużenie umowy. 
Jeżeli chodzi o głosowanie, to proszę nie mówić, jeżeli nie jest Pan pewny, że ja nigdy 
nie głosowałem za Gajdą. Były zamiary poprzedników, żeby wydzierżawić Panu 
Gajdzie, więc poprosiłem, żeby dać wypowiedzieć się państwu Kucypera. Ich losy 
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się jednak ważyły . W trakcie tych dwóch lat były rozmowy z Panem Gajdą, chciał tu 
wejść, ale znając opinię ludzi – to są one różne. Jestem umówiony z Panem 
Gniedziejko po nowym roku i będziemy egzekwować pewne sprawy. 
P.Smyk – uchwała będzie podjęta dzisiaj. 
P.Wójt – uchwała jest do 3 lat. Ogólnie ludzie nie są źle ustosunkowani do pracy tego 
Ośrodka i zatrudnionych lekarzy. Zawsze można umowę wypowiedzieć i zmienić 
dzierżawcę. Wewnątrz Ośrodka został przeprowadzony remont i wygląda dość 
przyzwoicie, więc zostały zainwestowane pewne środki w ten obiekt. 
P.Przew.RG – tu jest świadczona podstawowa opieka zdrowotna i nikt nie zapewni 
nam specjalistów w Ośrodku w Obrytem. 
P.Łach – Pani dr Kucypera była na posiedzeniu komisji oświaty i ja pytałem o 
specjalistów, którzy byli obiecywani 2-3 lata wcześniej. Początkowo przyjeżdżali , 
później nie. Pani dr odpowiedziała, że na zapisanych 20 osób w efekcie przychodziło 
5-10 osób. Nie było zainteresowania w tym temacie. 
P.Przew.RG –Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jednogłośnie  jest za wyrażeniem zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za  podjęciem tej  uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za przedłużeniem dzierżawy. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza wyraża zgodę na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą . 
 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100%). 
 
Uchwała Nr XXIV/153/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą lokali Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Obrytem została podjęta. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2013 rok. 
 
P.Przew.RG poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie planów pracy na 
rok 2013. 
P.Mroczkowski – przedstawił plan pracy komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 
i Spraw Socjalnych, który stanowi załącznik do protokołu. 
P.Kisiel – przedstawił plan pracy komisji ds. Rolnictwa, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Borczyński – przedstawił plan pracy komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik 
do protokołu. 
P.Falba – przedstawił plan pracy komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego, który stanowi załącznik do protokołu. 
Uwag ani propozycji zmian nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIV/154/2012 w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2013 rok została podjęta. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 
2013 rok. 
 
P.Przew.RG – plan pracy Rady Gminy był omawiany na komisjach , nie będę go 
przedstawiał, wszyscy radni go otrzymali. 
P.Przew.RG – Proszę Przewodniczących Komisji o stanowiska  w sprawie projektu 
uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- Komisja Oświaty jest za podjęciem  uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem  uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIV/155/2012 w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy na 
2013 rok została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Obryte.  
 
P.Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Dyga T. – Kierownik Referatu Rolnictwa – w regulaminie przyjętym na 
poprzedniej sesji Wydział Nadzoru Prawnego zakwestionował niektóre zapisy tego 
regulaminu. Są to niewielkie korekty polegające na zmianie  treści pojęć dot. 
właściciela nieruchomości ,zwierząt domowych , wykreśleniu kilku zasad dot. min. 
usuwania wraków pojazdów, utrzymania zwierząt domowych oraz zasad 
gromadzenia nieczystości płynnych i ich usuwania z nieruchomości oraz 
obowiązków i terminów deratyzacji. Regulamin był opracowany za szczegółowo, 
gdyż kilka spraw wynika z innych ustaw i dlatego należy je wykreślić z treści tego 
regulaminu. Do sołtysów roześlemy już poprawiony regulamin , żeby mieszkańcy 
mogli się z nim zapoznać Treść tej uchwały o zmianie Regulaminu został 
uzgodniony z radcą prawnym Wydziału Nadzoru Wojewody Mazowieckiego i 
naszą kancelarią prawną . Przedkładamy uchwałę  na posiedzenie sesji, aby jeszcze 
w 2012 roku to poprawić i zamknąć temat dotyczący reformy śmieciowej. 
P.Przew.RG – może są jakieś pytania dotyczące tej uchwały. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał  uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXIV/156/2012 w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.16 Sprawozdanie  z działalności stałych komisji Rady Gminy  za 2012 rok. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Przew.RG –proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań z 
działalności komisji za 2012 rok. 
P.Mroczkowski Wł.- przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych za 2012 r. , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Kisiel – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rolnictwa za 2012r., 
które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Borczyński – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2012 
r., które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Falba– przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej 
i Planowania Przestrzennego za 2012 r.,  które stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji ani zapytań nie zgłoszono. 

Ad.18. Wolne wnioski i informacje. 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – odczytał pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Pułtusku z dnia 10 grudnia 
2012 r. , które stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.24. Zakończenie obrad. 

Godz. 13.56 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXIV Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Krzysztof Oleksa/ 
 


